
Møde i afdelingsbestyrelsen afd. 23 onsdag 6/4-2016. 

Deltagende: Irma Hjelmager, Mark Mathisen, Helena Waldhauer og Yvonne Martens 

 

Punkt 1: Spørgsmål omkring udskiftning af lys i Fælleshus og vaskeri  til LED. Beslutning vedtaget. 

Punkt 2: Bliver rullemaskinen i vaskeriet brugt?, ellers er der ønske fra Hadbjergvej, om at overtage den.        

Der udsendes en seddel til beboerne i afd 23. Hvis der er lejere der bruger den, kan sedlen udfyldes og 

afleveres i pedellens postkasse. 

Punkt 3: Da der ikke er mange længere der bruger cd’er,  men ofte har musik på sin telefon eller computer, 

ønske bestyrelsen, at der indkøbes et jack-stick til anlægget i fælleshuset. 

Punkt 4:  Mark indhenter tilbud på rengøring af fælleshuset efter fest. Dette skal være ment som et tilvalg, 

hvis man ikke selv vil gøre rent efter brug, kan man ved leje af huset også tilkøbe rengøring. 

Punkt 5: De to store træer mellem nr 55 og 57, er til gene for flere naboer. De sviner, skygger for lyset og 

har løftet fliserne omkring. Der er bekymring for, om rødderne kan gøre skade på både kloak samt 

bygninger. Træerne ønskes fældet. 

 

    


